

Experience Deep Soothing Relief

With Far-Infrared HEATING Technology 体验深层舒适的远红外线加热技术带来的缓解

The Science of Far-Infrared Heat 远红外线加热的科学原理

Discover the power of far-infrared heat, which can penetrate muscles, joints, and even deep into the body. Combined with the energy of minerals, it helps relieve pain and promote blood circulation. Unlike traditional heating pads, far-infrared heat can rapidly repair human cells. The minerals can alleviate pain and reduce inflammation. Far-infrared heat, together with minerals, targets tissues beneath the skin, providing maximum healing effects. In addition, it can be used to internally address issues like constipation, stomach pain, bloating, and menstrual cramps.

探索远红外线加热的力量,它可深入肌肉,关节,甚至到体内。加上矿石的能量,它能缓解疼痛并促进血液循环。与传统加热垫不同,远红外线加热可以快速修复人体细胞。矿石可阵痛消炎。远红外线加矿石针对皮肤下的组织,带来最大程度的愈合效果。除此之外,它也能用于内调理便秘,胃痛胃胀和痛经等。

Benefits | 益处

- Relieves Pain: Eases muscle tension and joint pain.
- Boosts Circulation: Enhances blood flow for better healing.
- Reduces Inflammation: Calms irritated tissues.
- Safe & Natural: Drug-free relief using natural heat.
- •缓解疼痛:减轻肌肉紧张和关节疼痛。
- •促进血液循环:增强血液流动,加快愈合速度。
- ·减少炎症: 舒缓受刺激的组织。
- •安全自然:使用自然热能提供无药物的缓解效果。

Feel Better Naturally 自然地让身体感觉更好









Your Ultimate Heating Solution 您的终极加热解决方案

Features | 功能



• Far-Infrared Technology: Heats tissues up to 2-3 inches below the skin.

远红外线技术:加热深达皮肤下2-3英寸的组织。



• Adjustable Heat Settings: Choose from multiple levels to suit your comfort.

可调节温度设置: 提供多档加热设置,满足您的舒适需求。



 Auto Shut-Off: Built-in timer for safety and energy conservation.

自动关闭:内置定时器,确保安全和节能。



• **Portable & Lightweight:** Perfect for home use, office, or while travel.

便携轻便: 适合家庭、办公室或旅行使用。



• **Ergonomically Designed:** Flexible material that conforms to the shape of your body.

符合人体工学设计:柔软的材料贴合您的身体形状。



- Relaxation & Stress Reduction: Reduces tension, allowing your body to relax and unwind.
- Faster Recovery: Ideal for injury recovery, sports rehabilitation, and post-workout recovery.
- **Improved Flexibility:** Helps to loosen tight muscles and enhance flexibility.
- •缓解疼痛:针对慢性疼痛、肌肉僵硬和运动后的酸痛。
- ·放松与减压:减轻身体紧张,帮助放松。
- •加速恢复:理想的伤后恢复、运动康复及锻炼后的恢复。
- ·提高柔韧性:帮助放松紧张的肌肉,增强柔韧性。



Bio Stone & Quartz Porphyry 生物石与石英斑岩



Heat Circulating Dot 热循环点



Temperature Control 温度控制



· Heating Range: 42°C - 50°C

• Power Source: 110-240V AC power supply

• Material: Soft, breathable fabric cover with carbon fiber heating elements

• Dimensions: 30 cm x 45 cm

·加热范围: 42° C - 50° C

·电源: 110 - 240V 交流电源

•材质:柔软、透气的织物外套,配备碳纤维加热元件

・尺寸: 30厘米 x 45厘米

